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Bijlagen 1 (brief aanpak asbestdaken aan de 2e kamer, 14 oktober 2019)

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De antwoorden op de art. 45 vragen m.b.t. aanpak asbestdaken/asbestfonds die door het CDA op 18 
okotber 2019 zijn gesteld.
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Toelichting op het voorstel

Inleiding

Het CDA Zwolle heeft op 18 oktober 2019 schriftelijke vragen gesteld aan het college over de aanpak 
van de gemeente ten aanzien van de sanering van asbestdaken (art. 45 vragen) . De aanleiding is de 
brief van de staatssecretaris van IenW aan de tweede kamer. In deze brief wordt een landelijk 
asbestfonds voor financieel minder draagkrachtigen aangekondigd. Tevens wordt een 
samenwerkingsverband opgericht dat vrijwillige sanering van asbestdaken wil stimuleren en faciliteren.  

Het CDA heeft 6 vragen aan het college gesteld . In deze informatienota  worden deze vragen 
beantwoord.

Art. 45 vragen

 Is het college op de hoogte van de inhoud van de brief van de staatssecretaris?

Ja, wij hebbeb kennis genomen van de brief en stemmen  in met de algemene doelstelling van het 
kabinet. Namelijk de opgave om op termijn asbest uit de leefomgeving te verwijderen.

 Is Zwolle betrokken geweest bij het beschreven overleg met de diverse partijen?

Nee, de gemeente Zwolle is niet actief betrokken geweest bij het beschreven overleg. Zwolle 
maakt deel uit van een provinciaal netwerk waarbij de provincie Overijssel een belangrijke 
aanjaagrol heeft.  De provincie Overijssel is wel betrokken geweest bij dit overleg. 

 Wat voor gevolgen heeft de –te tekenen- overeenkomst voor de gemeente Zwolle?

De gemeente Zwolle zal de overeenkomst voorlopig niet tekenen. Op dit moment zijn er nog 
onzekerheden m.b.t. de voorwaarden, de doelgroepen en de omvang van de financiële garantie 
per gemeente. Ook de omvang van de uitvoeringskosten, die ten laste van de gemeente komen, 
zijn nog niet bekend. Zwolle zal  moeten storten in het fonds om dit beschikbaar te maken voor de 
Zwollenaar. We houden de uitkomst in de gaten. Wij zullen een besluit hierover nemen wanneer 
de voorwaarden en de genoemde consequenties bekend zijn.

 Gaat het college al een bedrag opnemen in de begroting 2020, eventueel als reserve?

Op dit moment hebben wij nog geen bedrag opgenomen in de begroting 2020. Nadat wij de 
voorwaarden hebben bestudeerd kunnen wij de financiele consequenties in beeld brengen. Wij 
zullen dat op een gepast moment in de begroting inbrengen.

 Bent u bereid om actiever aan de slag te gaan met de meekoppelkansen om zowel 
doelstellingen i.h.k.v. de energietransitie te koppelen aan het verwijderen van asbestdaken?
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Indien meekoppelkansen aan de orde zijn, worden deze benut. In dit verband willen wij u ook 
wijzen op het plan van aanpak “ervencoaches” waarbij het onderwerp sanering asbestdaken en 
duurzame energie wordt meegenomen. 

 Wilt u de raad schriftelijk informeren over de details van de afspraken zodra de beschreven 
overeenkomst is ondertekend?

Indien wij hebben  besloten een bijdrage te leveren aan het fonds zal uw raad worden 
geinformeerd over de details van het fonds.

Openbaarheid
Openbaar

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

Peter Snijders

I. Geveke


